
Zápisnica č. 19/2007 
z  rokovania vedenia STU dňa 1. 10. 2007 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Dušan Petráš, František Janíček, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Maroš Finka, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel 
Timár, riaditeľ ICV STU Babinský 

 
Neprítomní:   
 
 
Program: 
 Kontrola plnenia úloh 
1. Stav ubytovania na STU (pror. Janíček) 
2. Správa o ŠVOČ v akademickom roku 2006/2007 (pror. Kalužný) 
3. Stav zabezpečenia kvalifikovaných zamestnancov v informatických útvaroch a ďalších 

pracoviskách rektorátu STU a návrh opatrení na ich motiváciu, stabilizáciu a zvyšovanie 
kvalifikácie (pror. Finka) 

4. Informácia o stave rokovaní o návrhu MŠ SR na transformáciu MLC na výskumné 
centrum STU (pror. Redhammer) 

5. Prijatie najlepších študentov STU pri príležitosti MDŠ (pror. Petráš) 
6. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
1) Ubytovanosť študentov STU k 25.9.2007 (pror. Janíček) 
2) Správa o ŠVOČ v akademickom roku 2006/2007 (pror. Kalužný) 
3) Stav zabezpečenia kvalifikovaných zamestnancov v informatických útvaroch a ďalších 

pracoviskách rektorátu STU a návrh opatrení na ich motiváciu, stabilizáciu a zvyšovanie 
kvalifikácie (pror. Finka) 

4) Prijatie najlepších študentov STU pri príležitosti MDŠ (pror. Petráš) 
5) Zabezpečenie stravovania pracovníkov rektorátu STU (pror. Finka) 
6) Návrh na nájomné zmluvy a dodatky k nájomným zmluvám (pror. Janiček) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/14/2007, 2/14/2007 
 
Nesplnené úlohy:  3/11/2007 – plnenie úlohy predĺžené do 12.11.2007 
 
 
Rektor STU Báleš poďakoval všetkým za prácu, ktorú vykonali pri organizovaní osláv 70. 
výročia založenia STU a v pondelok 8.10.2007 po skončení VR STU sa stretne s pracovníkmi 
rektorátu STU, ktorí sa podieľali na príprave a realizácii osláv 70. výročia založenia STU. 
 
 
K úlohe č. 2/14/2007: 
Predmetom úlohy bola činnosť a hospodárenie ICV STU za rok 2006, príslušná správa bola 
doplnená o ekonomickú časť a prejednaná za účasti riaditeľa ICV STU Babinského. 
 
 



Rektor Báleš: 
Opýtal sa na nízky stav financií z podnikateľskej činnosti na ICV a na financie z projektov. 
Odpoveď: niektoré súčasti ICV mali záporný hospodársky výsledok, súviselo to 
s predchádzajúcim obdobím. Pokiaľ ide o projekty, tie sú časovo rozvrhnuté na viac rokov 
a príjem projektu je na začiatku a výdavky sú postupne. 
 
Rektor Báleš: 
ICV by mal by hospodársky samonosný, v tomto roku by sme už nemali dávať pre ICV nič 
z dotácie a nie je tomu tak, prečo? 
Odpoveď: Uznesenie AS STU nebolo presne také, ako bolo uvedené, dôvodom je aj 
univerzita 3. veku. Ostatné univerzity takéto aktivity tiež dotujú. 
 
Pror. Kalužný: 
Každé z 5 pracovísk ICV musí prispievať k imidžu STU a nemôžu sa spoliehať iba na 
projekty zo zahraničia. Ponuka kurzov na budúce obdobie je tiež veľmi malý a to nezaručuje, 
aby sa výsledok hospodárenia ICV v budúcnosti zlepšil. 
 
Pror. Petráš: 
Sú aktivity pre ICV, ktoré je STU ochotná dotovať (Univerzita 3. veku, Pedagogické 
vzdelávanie učiteľov STU, stredoškolská univerzita atď.), ale sú tu vážne nedostatky 
v aktivitách s inými inštitúciami hlavne z priemyslu. Celoživotné vzdelávanie pre priemysel 
sa prakticky nerobí. 
 
Pror. Finka: 
Na fakultách sú kapacity odborné ale nie manažérske. ICV tento odborný potenciál pre 
ponúkanie kurzov smerom von z univerzity vôbec nevyužíva. 
 
Rektor Báleš: 
Ako je pripravené pokračovanie pedagogického kurzu pre učiteľov STU a ako je to so 
strediskom dištančného vzdelávania. 
Odpoveď: Nevedeli sme na to získať účastníkov kurzu bez toho, aby fakulty platili poplatky. 
Stredisko dištančného vzdelávania sa realizuje cez FEI STU. Pripravujú sa nové projekty. 
 
Kvestorka STU: 
Požiadala o informáciu, ako chce ICV riešiť spolufinancovanie na nových projektoch, o ktoré 
sa ICV uchádza. 
 
Uznesenie V-STU č. 1/19/2007 
Vedenie STU vyslovuje nespokojnosť s aktivitami ICV STU na trhu celoživotného 
vzdelávania. Konštatuje, že sa nedodržala dohoda ohľadom personálnych nákladov ICV. 
Ukladá riaditeľovi ICV STU Babinskému do 1 mesiaca predložiť plán činnosti a spôsob, 
akým chce riešiť uvedené nedostatky v ICV STU. 
 
 
K bodu 1 Stav ubytovania na STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomný materiál, ktorý obsahuje počet ubytovaných študentov na 

jednotlivých internátoch STU. 
Pror. Petráš: Požiadal, aby bola na KR STU pripravená aj tabuľka v členení ubytovanosti 

po fakultách STU. 
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Stanovisko V-STU č. 1/19/2007 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o ubytovanosti študentov na internátoch STU 
a ukladá pror. Janíčkovi pripraviť situačnú správu pre rektora STU do 8.10.2007. 
 
 
K bodu 2 Správa o ŠVOČ v akademickom roku 2006/2007 (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál k tejto téme rokovania, ktorý obsahuje stav 

a zapojenosť do ŠVOČ na jednotlivých fakultách STU. Dáva námet do 
budúcnosti na organizovanie študentskej vedeckej konferencie v príbuzných 
študijných odboroch v rámci celej STU. 

Pror. Petráš: Navrhol príbuzné študijné odbory, v ktorých by ŠVK mohla byť 
celouniverzitná (napr. jazyky, informatika, životné prostredie, ekonomika, 
energie, materiály). 

 
Uznesenie V-STU č. 2/19/2007 
Vedenie STU berie na vedomie správu o ŠVOČ v akademickom roku 2006/2007 a ukladá 
prorektorovi Kalužnému pripraviť vnútornú legislatívu pre realizáciu ŠVOČ na úrovni 
Študentskej vedeckej konferencie STU v príbuzných študijných odboroch pre akademický rok 
2008/2009. 
 
 
K bodu 3 Stav zabezpečenia kvalifikovaných zamestnancov 

v informatických útvaroch a ďalších pracoviskách rektorátu 
STU a návrh opatrení na ich motiváciu, stabilizáciu a zvyšovanie 
kvalifikácie (pror. Finka) 

  
Pror. Finka: Predložil písomný materiál k tejto téme rokovania, ktorý obsahuje zoznam 

a náplne práce jednotlivých pracovísk CVT STU, počet pracovníkov a ich 
vzdelanie a súčasne aj pomerne nepriaznivú vekovú štruktúru. Súčasne je 
návrh na personálne doplnenie tabuľkových stavov pracovníkov. 

Rektor Báleš: Požiadal o bližšie vysvetlenie požiadavky na doplnenie stavu pracovníkov. 
 
Stanovisko V-STU č. 2/19/2007 
Vedenie STU berie na vedomie správu „Stav zabezpečenia kvalifikovaných zamestnancov 
v informatických útvaroch a ďalších pracoviskách rektorátu STU a návrh opatrení na ich 
motiváciu, stabilizáciu a zvyšovanie kvalifikácie“. 
 
 
Úloha V-STU č. 1/19/2007 
Rektor STU ukladá prorektorovi Finkovi vypracovať komplexnú správu o činnosti 
a hospodárení CVT STU s výhľadom na obdobie 2008-2011. 
Z: Prorektor Finka 
T: 30. 11. 2007 
 
 
K bodu 4 Informácia o stave rokovaní o návrhu MŠ SR na transformáciu 

MLC na výskumné centrum STU (pror. Redhammer) 
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Pror. 
Redhammer: 

Prorektor Redhammer informoval o stave rokovaní ohľadom transformácie 
MLC na výskumné centrum STU. Bolo uložené vypracovať návrh trojstrannej 
zmluvy MŠ SR + STU + MLC o transformácii. 

Rektor Báleš: Požiadal o informáciu na rokovaní AS STU, kde sa bude schvaľovať zámer 
transformácie MLC na výskumné centrum STU. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/19/2007 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o stave rokovaní o návrhu MŠ SR na 
transformáciu MLC na výskumné centrum STU a ukladá pror. Redhammerovi pripraviť návrh 
trojstrannej zmluvy na túto transformáciu. 
 
 
K bodu 5 Prijatie najlepších študentov STU pri príležitosti MDŠ  

(pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil na rokovanie písomný materiál. Počnúc rokom 2007/2008 sa obnoví 

tradícia pravidelného stretávania sa zástupcov vedenia STU v Bratislave 
s najlepšími študentami STU pri príležitosti osláv Dňa študentov. 

 
Stanovisko V-STU č. 4/19/2007 
Vedenie STU schvaľuje predložený materiál „Prijatie najlepších študentov STU pri 
príležitosti MDŠ“ 
 
 
K bodu 6 Rozličné 
 
1) Prorektor Finka: 

Predložil písomný materiál „Zabezpečenie stravovania pracovníkov R-STU“. Doteraz 
dodávala stravu ŠD Mladá Garda a po novom by to mala byť rovnaká firma, ako pôsobí 
v jedálni na FCHPT STU. Súčasne v materiále navrhuje hodnotu gastrolístka na úrovni 
75 Sk. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/19/2007 
Vedenie STU schvaľuje zmenu dodávateľa stravy v kampuse Vazovova-Mýtna a stanovuje 
novú hodnotu gastrolístka na úrovni 75,-Sk. 
 
2) Prorektor Janíček: 

Predložil na rokovanie písomný materiál „Návrh na odsúhlasenie nájomných zmlúv 
a dodatkov k nájomným zmluvám“.  

 
Uznesenie V-STU č. 4/19/2007 
Vedenie STU súhlasí s návrhom na nájomné zmluvy a s dodatkami k nájomným zmluvám 
tak, ako boli predložené prorektorom Janíčkom. 
1) Nájomná zmluva s nájomcom T-Mobile na nájom priestorov na SvF STU, miestnosť č. 2 

na 23. poschodí blok C o celkovej výmere 18 m2. Nájom od 1.7.2007 do 30.6.2011. 
2) Nájomná zmluva s firmou TC CONTACT, spol. s r.o. Nájom priestorov Učebno-

výcvikového zariadenia Kočovce – prevádzkové, sociálne priestory + maštaľ o celkovej 
výmere 345,2 m2. Doba nájmu od 1.7.2007 do 30.6.2011.  

3) Nájomná zmluva s firmou TC CONTACT, spol. s r.o. Nájom ostatnej plochy 
v Kočovciach o výmere 2830 m2. Doba nájmu od 1.7.2007 do 30.6.2011.  
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4) Nájomná zmluva s nájomcom VNET, a.s. Predmetom je prenájom priestorov na SvF 
STU, blok B 1/1 o výmere 20 m2. Doba nájmu od 1.10.2007 do 30.6.2011. 

5) Dodatok k NZ s nájomcom MUDr. Viera Kleinertová. Prenájom priestorov na ŠD Mladá 
Garda. Predĺženie nájmu do 1.10.2009. 

6) Dodatok k NZ s nájomcom Igor Kovačovič - RAI. Prenájom priestorov na ŠD Mladosť. 
Predĺženie nájmu do 1.11.2009. 

7) Dodatok k NZ s nájomcom NASA SLOVAKIA, spol. s r.o. Predĺženie nájmu do 
1.10.2009. 

8) Dodatok k NZ s nájomcom azet.Sk, spol. s r.o. Prenájom priestorov na ŠD Mladosť. 
Predĺženie nájmu do 1.10.2009. 

 
3) Prorektor Janíček: 

Pod záštitou rektora STU bude dňa 6.10.2007 Dunajský veslársky maratón, pozvánky 
boli distribuované po fakultách. Štart bude v rakúskej obci Orth s cieľom v Bratislave 
a na slávnosti vystúpi aj súbor Technik. 

 
Stanovisko V-STU č. 5/19/2007 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o akcii Dunajský veslársky maratón. 
 
4) Prorektor Redhammer: 

- Informoval o priebehu podujatia Noc výskumníka v Auparku. 
- V utorok 2.10.2007 o 12:00 hod. bude prijatie sekretárky USA so zástupcami 

veľvyslanectva USA v Bratislave na pôde STU. 
 
5) Rektor Báleš: 

- Požiadal prorektora Janíčka o informácie o nových kampusových ústavoch 
- Požiadal prorektora Finku, aby na každom 2. rokovaní vedenia STU písomne 

informoval o stave implementácie projektu Sofia na STU. 
 
6) Prorektor Petráš: 

- Predložil stanovisko k listu SKSI ohľadom seminárov ku skúškam odbornej 
spôsobilosti, kde garantmi jednotlivých modulov sú profesori z STU a preto 
požaduje, aby spolugarantom tohto vzdelávania bola STU, aby tam bolo uvedené 
logo STU. 

- Informoval o uskutočnení seminára organizovaného Nórskym veľvyslanectvom v SR 
na tému Energetická bezpečnosť a energetická efektívnosť, pričom sa bude hovoriť 
aj o využívaní tzv. Nórskych fondov z finančného mechanizmu EÚ. 

 
Stanovisko V-STU č. 6/19/2007 
Vedenie STU súhlasí s tým, aby STU bola spolugarantom vzdelávacích seminárov ku 
skúškam odbornej spôsobilosti, súhlasí s použitím loga STU a poveruje prorektora Petráša 
ako kontaktnú osobu za STU v tejto veci. 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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